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ضرورت ایمن سازی استخرهای آب 
کشاورزی یزد برای جلوگیری از 

غرق شدگی
یزد- سیماصادقی مقدم - رییس سازمان جهاد 
کشاورزی یزد گفت: کشاورزان برای جلوگیری از 
وقوع حوادث دردناک در استخرهای آب مزارع و 
باغات، باید اقدامات لازم در جهت ایمن سازی و 
جلوگیری از ورود به استخر ر انجام دهند. "محمد 
علی حاتمی زاده" افزود: گاه و بیگاه در تابستانها 
خبر غرق شدن افرادی که برای شنا به استخرهای 
میشود؛  شنیده  رفته اند،  کشاورزی  آب  ذخیره 
استخرهای کشاورزی هر چند برای ذخیره سازی 
آب ساخته می شوند، اما در برخی مواقع حادثه 
آفرینند و جان افرادی را که بی احتیاطی کرده 
 : کرد  اظهار  وی  می گیرد.  میشوند،  آن  وارد  و 
در این حوادث، بیشتر کسانی که جان خود را 
از دست می دهند، کودکان و نوجوانان هستند 
که یا به خاطر بلد نبودن شنا و یا به دلایل دیگر 
در این نوع استخرها غرق می شوند؛ اما نکته قابل 
تامل ان است که با وجود تذکرات مکرر جهاد 
از این استخرها ایمن سازی  کشاورزی تعدادی 
زاده در  افرین می شود. حاتمی  نشده  و حادثه 
استخرها  نوع  این  احداث  بر  نظارت  خصوص 
کشاورزی،  آب  ذخیره  استخر  هیچ  گفت:  نیز 
بدون ساخت تجهیزات حفاظتی تاییدیه نهایی 
دریافت نمی کند و لذا برای پرداخت تسهیلات 
ایمن  کامل،  صورت  به  اعتبارات  تخصیص  و 
سازی یکی از مهم ترین ملاک ها است. این مقام 
مسئول با تاکید بر ضرورت استانداردسازی لازم 
در  داشت:  اظهار  آب کشاورزی  استخرهای  در 
زمینه،  این  در  استانداردها  رعایت  عدم  صورت 
به هیچ عنوان اجازه آبگیری این استخرها صادر 
نمی شود و ما برای نظارت دقیق تر بر این کار، 
ناظران مقیم در شهرستان و استان داریم که بطور 
دائم در حال تهیه گزارش از وضعیت ساخت این 
استخرها هستند. رئیس سازمان ضمن بیان اینکه 
رعایت استانداردهای حفاظتی استخرهای بتنی و 
غیره هیچ تفاوتی وجود ندارد گفت: هر استخر 
متر عمق،  نیم  و  از یک  بیش  دارای  کشاورزی 
باید این قانون را رعایت کند و در تمام استخرها، 
استخر  مالکان  توسط  حفاظتی  مسائل  رعایت 
ساله  چهار  کودک  یک  تازگی  به  است.  الزامی 
علی آباد  منطقه  کشاورزی  استخر  در  مهریزی 

بهادران این شهرستان غرق شد.

ارتقا ظرفیت تصفیه خانه آب شهر 
ایلام عملیاتی می شود

ایلام - خبرنگار ابتکار- سرپرست شرکت آب و 
فاضلاب استان ایلام گفت: با اتمام کار مطالعاتی 
ارتقا تصفیه خانه آب شهر ایلام این طرح وارد فاز 
عملیاتی می شود. محمد محمدی با اعلام این خبر 
اظهار داشت : تصفیه خانه آب شهر ایلام در حال 
حاضر با ظرفیت 540 لیتر در ثانیه، تامین کننده 
حدود 55 درصد آب شهر ایلام است. وی با اشاره 
به اینکه این تصفیه خانه سال 1384 وارد مدار بهره 
برداری شده است، خاطرنشان ساخت: با توجه به 
افزایش جمعیت، طرح ارتقا ظرفیت این تصفیه 
خانه از 540 به 800 لیتر در ثانیه در دستور کار 
شرکت قرار گرفته است. به گفته محمدی، با اتمام 
لحاظ  از  هم  تصفیه شده  آب  ظرفیت  طرح  این 
کمیت و کیفیت ارتقا می یابد . سرپرست شرکت 
آب و فاضلاب ایلام یادآور شد: اعتبار این طرح از 
محل اعتبارات بازسازی تاسیسات شهرها و آبرسانی 

به شهرهای دارای تنش آبی تامین می گردد.

حضرت آیت الله العظمی علوی 
گرگانی الگویی از اخلاص و   

تواضع بودند
استاندار گلستان اظهار کرد: حضرت آیت الله 
العظمی علوی گرگانی الگویی از اخلاص و تواضع 
بودند و بیان ظرفیت های علمی و اخلاقی ایشان 
رسانی  اطلاع  پایگاه  گزارش  است.به  ضروری 
استانداری گلستان دکتر علی محمد زنگانه امروز 
جهت  هماهنگی  جلسه  در  فروردین   18 شنبه 
گرگانی  علوی  العظمی  الله  آیت  کنگره  برگزاری 
مدظله  رهبری  معظم  مقام  پیام  کرد:  تصریح 
علوی  العظمی  الله  آیت  رحلت  از  پس  العالی 
گرگانی بیانی ارزشمند از ویژگی های این مرجع 
عالیقدر جهان تشیع بود. وی ادامه داد: شخصیت 
ایشان برای جویندگان حقیقت نمونه ای والا بود 
و تبیین این شخصیت بزرگ استان وظیفه همه 
ی ما را سنگین تر از گذشته می نماید. استاندار 
گلستان تاکید کرد: ظرف مدت یک هفته برنامه 
ریزی لازم جهت برگزاری کنگره و همایش و تعیین 
ساز و کار علمی و اجرایی و کارگروه ها با محوریت 

دانشگاه گلستان صورت پذیرد .

60 کیلومتر مدار فیبر نوری به شبکه 
برق خوزستان اضافه شد 

ابتکار – سید رسول محمدی : مجری طرح های 
خطوط شرکت برق منطقه ای خوزستان از اجرای 
 230 خطوط  در  نوری  فیبر  مدار  کیلومتر   60
کیلوولت این شرکت خبر داد. امیر حیاتی بیان 
کرد: عملیات احداث فیبر نوری بر روی خط 230 
کیلوولت امیدیه 1- مارون اصلی شامل تامین 
تجهیزات، نصب و سیم کشی به طول 60 کیلومتر 

مدار به پایان رسید و آماده بهره برداری است.
این  سرمایه گذاری  ارزش  اینکه  بیان  با  وی 
پروژه 75 میلیارد ریال است، تصریح کرد: ایجاد 
شبکه مخابراتی و دیسپاچینگ مطمئن، تکمیل 
رینگ دیسپاچینگ ناحیه شرق خوزستان، ایجاد 
قابلیت مانیتورینگ و ویدئو کنفرانس بین نواحی 
ارتباط مخابراتی بسیار مطمئن جهت  ایجاد  و 
بسیار  کیفیت  با  اطلاعات  بالای  حجم  انتقال 
خوب از اهداف اجرای این پروژه است. مجری 
طرح های خطوط شرکت برق منطقه ای خوزستان 
تصریح کرد: تاکنون بیش از 2 هزار و 400 کیلومتر 
خوزستان  استان های  خطوط  روی  نوری  فیبر 
و کهگیلویه و بویراحمد نصب گردیده است و 
تمامی مراکز دیسپاچینگ، نیروگاه و پست های 
از  توزیع  فوق  پست های  درصد   90 و  انتقال 
این  این شبکه بهره برداری می کنند. بر اساس 
گزارش، از ابتدای مهرماه 1402 تاکنون 7 پروژه 
پست به ظرفیت 335 مگاولت آمپر و توسعه 2 
بی 132 کیلوولت با ارزش سرمایه گذاری 11798 
میلیارد ریال، 3 پروژه خط به طول 8 کیلومتر 
مدار با ارزش سرمایه گذاری 1068 میلیارد ریال 
و 2 پروژه تعویض هادی خط با هادی پرظرفیت 
به طول 14 کیلومتر مدار با ارزش سرمایه گذاری 
480 میلیارد ریال اجرایی گردیده است. شرکت 
و  تامین  مسئولیت  خوزستان  منطقه ای  برق 
انتقال برق در 2 استان خوزستان و کهگیلویه و 

بویراحمد را بر عهده دارد.

رشد 25 درصدی مصرف شبکه برق 
خوزستان 

مدیرعامل   : محمدی  رسول  سید   – ابتکار 
 25 رشد  از  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت 
درصدی مصرف شبکه برق این شرکت خبر داد.

علی اسدی در جلسه بررسی پروژه های حیاتی 
برای گذر از پیک مصرف تابستان 1403 بیان کرد: 
اوج مصرف برق شبکه تحت نظارت این شرکت به 
4 هزار و 885 مگاوات رسید که نسبت به 3 هزار 
و 891 مگاوات مدت مشابه در سال قبل، 25.5 

درصد رشد داشته است.
وی با بیان اینکه این افزایش مصرف به دلیل 
افزایش دما و استفاده از بار سرمایشی و رشد 
طبیعی مصرف برق مشترکین جدید بوده، تصریح 
کرد: باتوجه به آغاز فصل گرما و افزایش دما در 
خوزستان رشد مصرف شبکه برق آغاز شده و در 

ماه های آینده به اوج خود خواهد رسید.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با 
اشاره به پروژه های حیاتی در دست اجرای این 
شرکت برای گذر موفق از پیک مصرف تابستان 
ظرفیت های  و  امکانات  همه  کرد:  بیان   ،1403
مانده  باقی  زمان  در  تا  شده  بسیج  شرکت 
پروژه های در دست اجرا وارد مدار شوند و شبکه 
برای ورود به پیک مصرف مشکلی نداشته باشد.

اسدی افزود: تسریع در اجرای پروژه ها و اضافه 
شدن ظرفیت های جدید به شبکه کمک خواهد 
کرد برای پاسخگویی به رشد بار و عبور موفق از 

پیک مصرف، مشکل کمتری داشته باشیم.
میزان  جلسه  این  در  گزارش،  این  اساس  بر 
پیشرفت پروژه های حیاتی و مسائل و مشکلات 
آنها به جزئیات مورد بررسی قرار گرفت تا در زمان 
مقرر قبل از شروع پیک مصرف وارد مدار شوند.
مسئولیت  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت 
و  خوزستان  استان   2 در  برق  انتقال  و  تامین 

کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

رشید رجب پور با اعلام این مطلب افزود: با توجه 
به تاثیر گذاری تبلیغاتی خبرنگاران، باید نسبت به 
اجرای چنین تورهایی حداقل برای کشورهای منطقه 
اتاق  باید  راستا  این  در  که  شود  اقدام  همسایه  و 

بازرگانی و شهرداری تبریز پیش گام باشند.
رجب پور ادامه داد: بدون شناخت نهادهای مرجع 
همچون رسانه ها و آژانس های گردشگری از ظرفیت 
ها و امکانات گردشگری تبریز و آذربایجان شرقی، 
امکان ایجاد تحولات عمیق در این زمینه وجود ندارد.
وی گفت: در صورت همکاری و هماهنگی بین 
انجمن صنفی  با  تبریز  شهرداری  و  بازرگانی  اتاق 
زیارتی  و  جهانگردی  هوایی،  مسافرت  خدمات 
آذربایجان شرقی و نیز جامعه رسانه ای، می توان از 
فرصت تابستان آینده برای معرفی داشته های حوزه 
گردشگری منطقه برای رونق گیری این صنعت بهره 
برداری کرد. به گفته وی، اتاق بازرگانی به عنوان یکی 
از فراگیرترین نهادهای غیردولتی و متمول باید در 
حوزه توسعه صنعت گردشگری استان و تبریز نقش 

آفرینی کند.
اتاق  تاکنون  اینکه  از  تاسف  ابراز  با  پور،  رجب 
اصلی صنعت  نفعان  تبریز که جزو ذی  بازرگانی 
گردشگری است هیچ گامی در راستای توسعه این 
صنعت برنداشته است، یادآور شد: هرچند کمیته 
هنوز  اما  دارد،  وجود  مجموعه  این  در  گردشگری 
اقدامی اساسی انجام نداده و راکد است، در حالیکه 
اعتبارات و بودجه های کلانی توسط اتاق بازرگانی 
در زمینه های مختلف هزینه می شود. وی ورود 
هر گردشگر به استان را به معنی ایجاد درآمد برای 
زیرمجموعه های اتاق بازرگانی دانست و افزود: بر 
انتفاع  به  نسبت  باید  بازرگانی  اتاق  اساس  همین 
خود، هزینه های لازم برای توسعه صنعت گردشگری 

از جمله مسئله مهم تبلیغات را برعهده بگیرد.
برای  اصلی  و  مهم  راهکارهای  از  یکی  پور  رجب 
توسعه صنعت گردشگری را موضوع مهم و تاثیرگذار 
هر  گردشگری  های  ظرفیت  شناسایی  و  تبلیغات 
منطقه دانست و با طرح این پرسش که اتاق بازرگانی 
کرده  اقداماتی  این خصوص چه  در  تاکنون  تبریز 
اتاق به موضوع  این  است؟ خواستار توجه بیشتر 
عمومی  نهادهای  سایر  نقش  وی  گردشگری شد. 
غیردولتی همچون شهرداری ها در توسعه صنعت 

گردشگری را مورد اشاره قرار داد و گفت: در تمام 
شهرهای گردشگرپذیر جهان، شهرداری ها نقش اول 
و محوری را در حوزه معرفی و تبلیغات و برگزاری 
و  تبریز  این مهم در  اما  دارند،  نمایشگاه ها  انواع 
آذربایجان شرقی به بوته فراموشی سپرده شده است. 
رجب پور کاهش میزان ورودی گردشگر به آذربایجان 
گردشگری  حوزه  در  خصوص  به  تبریز  و  شرقی 
خارجی را ناشی از نبود تبلیغات لازم و مفید بیان و 
اضافه کرد: باید توجه داشت که هر گونه توسعه و 
پیشرفت در این صنعت پردرآمد تنها از طریق ارایه 

بسته های تبلیغاتی میسر است که نمونه آن را ترکیه 
سال ها قبل با صرف هزینه های بسیار بالا انجام داد 
و هم اکنون با کمترین هزینه در این زمینه، اقدام به 

جمع آوری درآمدهای حاصله می کند.
هوایی،  مسافرت  خدمات  انجمن صنفی  رییس 
فعالیت  از  شرقی  آذربایجان  زیارتی  و  جهانگردی 
تعداد 280 آژانس مسافرتی و گردشگری در استان 
خبر داد و با بیان اینکه از این تعداد 170 دفتر در 
تبریز فعالیت دارند، گفت: این استان پس از استان 
های تهران، خراسان رضوی، اصفهان و فارس در 

رده پنجم بیشترین تعداد آژانس های گردشگری در 
کشور قرار دارد.

رجب پور یکی از چالش های اصلی آژانس های 
گردشگری و مسافرتی آذربایجان شرقی را ناشی از 
کاهش درآمدها دانست و یادآور شد: متاسفانه در 
آژانس  از  یک  هیچ  امسال  نوروزی  تعطیلات  ایام 
های استان به جز 2 مورد که آنها نیز اقدام به گران 
فروشی می کنند، درآمد قابل توجهی نداشته اند 
برای صنعت  زنگ خطر جدی  در حقیقت  این  و 

گردشگری استان است.

رییس انجمن صنفی خدمات مسافرت هوایی، جهانگردی و زیارتی آذربایجان شرقی:

برگزاری تورهای خبرنگاری راهکار اصلی برای توسعه گردشگری است 
آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: رییس انجمن صنفی خدمات مسافرت هوایی، جهانگردی و زیارتی آذربایجان شرقی گفت: یکی از راهکارهای بسیار 
تاثیرگذار در توسعه صنعت گردشگری، برگزاری اینفوتورهای داخلی و خارجی برای گروه های مرجع و خاص از جمله جامعه خبری و رسانه های گروهی 

و نیز صاحبان آژانس های گردشگری است.

تاکنون اتاق 
بازرگانی 

تبریز که جزو 
ذی نفعان 

اصلی صنعت 
گردشگری 
است هیچ 

گامی در 
راستای توسعه 

این صنعت 
برنداشته است

آغاز مرحله سوم طرح فجرانه کالا برگ الکترونیکی
طرح کالابرگ الکترونیکی حمایت از سبد غذایی خانواده ها

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: طرح کالا برگ الکترونیکی در راستای حمایت مضاعف از سبد غذایی خانوارهای دهک اول تا هفتم 
درآمدی از تاریخ 1402/3/1 همزمان با سراسر کشور در استان آذربایجان شرقی شروع شده است.

در حال حاضر در تمامی شهرها و روستاهای استان، فروشگاههای خرد و زنجیره ای به تعداد 8000 فروشگاه مجهز به ارائه 
خدمات کالا برگ الکترونیکی شده اند.

طرح فجرانه از 17 بهمن ماه سال 1402 همزمان با دهه فجر انقلاب اسلامی متفاوت تر از طرح های قبلی اجرا شده است. 
در این طرح اعتبار کالا برگ به هیچ عنوان از یارانه خانوار کسر نگردیده و کد ملی سرپرست خانوار به میزان هر نفر 220 هزار 
تومان شارژ می گردد که در طول یکماه قابل استفاده خواهد بود و نیازی به یکباره خرید در این طرح وجود نداشته و خرد خرد 
و در هر دوره مصرف می توانند نسبت به خرید اقدام نمایند. فاز جدید طرح کالا برگ )فجرانه( جدا از یارانه معیشتی بوده و 11 
قلم کالای اساسی که برای سلامت خانواده ها نیاز هست در سقف وزنی و کالایی تعریف شده و این اعتبار قابل انتقال به ماه بعد 

و همچنین قابل نقد کردن نیست و صرفا در همان ماه قابل استفاده می باشد.
در این طرح قیمت مبنای اقلام سال 1401 و قیمت سال 1402 محاسبه گردیده و ما به التفاوت قیمت و افزایش تورم در سال 1402 از طرف دولت با عنوان کالا 

برگ الکترونیکی قابل پرداخت می باشد و مشتری اقلام مذکور را به قیمت سال1401 خریداری می نموده و مابقی از کالا برگ کسر می گردد.
به عنوان مثال قیمت پنیر در سال 1401 مبلغ 37 هزار تومان بوده است که در سال 1402 قیمت آن 45 هزار تومان شده است مبلغ 37 هزار تومان را خریدار 

پرداخت نموده و مبلغ 7 هزار تومان از کالابرگ کسر می شود. 
در طول اجرای طرح در استان آذربایجان شرقی 3119485 تراکنش مالی از بابت کالا برگ الکترونیکی انجام یافته که تعداد 1062000 خانوار از این طرح استفاده 

کرده اند این مهم نشان از دسترسی آسان مردم از فروشگاههای متصل به طرح می باشد 
نظارت مستمر و ممیزی این طرح توسط دستگاههای اجرایی من جمله سازمان تعزیزات حکومتی، سازمان صنعت، معدن و تجارت، سازمان جهاد کشاورزی 
و همچنین همکاران ادارات تعاون کار و رفاه اجتماعی در شهرستانها علاوه بر بهبود کیفیت طرح به جلوگیری از تخلفات احتمالی کمک و امکان سواستفاده را 
کاهش می دهند. میزان بالای تراکنش های انجام یافته و پرداخت هزینه فروشگاهها سریعتر شده است و زیرساخت فنی و اجرایی هم در حد بسیار مطلوب 
بوده و توان حل بسیاری از مسائل دولت را دارد کما اینکه ضمن حمایت از سفره دهک های پایین جامعه گام بزرگی در جهت رفع فقر غذایی برداشته و نشان 

از هدف گذاری و نقطه زنی دقیق طرح را دارد.

استاندار گیلان تاکید کرد
لزوم هم افزایی متولیان تعلیم و تربیت با شورای عالی انقلاب فرهنگی

استاندار گیلان با اشاره به نقش آموزش و پرورش در تربیت دانش آموزان گفت: هم افزایی نهادهای همسو با شورای عالی انقلاب 
فرهنگی برای رشد و تعالی نسل آینده و سند بنیادین ضروری است.

اسدالله عباسی در جلسه هماهنگی و هم اندیشی نحوه اجرای برنامه های کارگروه فعالان تربیتی با حضور نمایندگان تعلیم و 
تربیت شورای عالی انقلاب فرهنگی کشور با بیان اینکه شورای عالی انقلاب فرهنگی برنامه مساله محور و خوبی را در مدارس 
آغاز کرده است، اظهار کرد: مجموعه دولت سیزدهم از همه جهت حمایت و کارهای شناسایی آسیب های اجتماعی در مدارس 

و جامعه را آغاز کرده و به نتایج خوبی رسیدیم.
وی با اشاره به نقش آموزش و پرورش در تربیت دانش آموزان در تراز جمهوری اسلامی گفت: شورای عالی انقلاب فرهنگی 
به تنهایی نمی تواند مشکلات حوزه مدارس را برطرف کند زیرا متولی اصلی امور آموزشی و پرورشی در کشور آموزش و پرورش 

است که باید وظایف خود را به درستی انجام دهند و هم افزایی نهادهای همسو در این بخش امری اجتناب ناپذیر است.
استاندار گیلان یکی از دلایل مشکلات موجود در جامعه را ناکافی بودن هماهنگی های میان بخشی بین آموزش و پرورش و برخی از 
نهادهای فرهنگی دانست و افزود: در آغاز کار آموزشی کودکان در کشور وجود نا هماهنگی ها باید برطرف شود و دولت سیزدهم اهتمام ویژه ای در تحقق این 
مهم دارد. عباسی با تأکید بر لزوم توجه به اجرای درست سند تحول بنیادین در کشور توسط آموزش و پرورش بیان کرد: تا دهه 80 آموزش و پرورش موفق عمل 
نکرد و بعد از آن سند تحول بنیادین تصویب شد و در دولت نهم و دهم تا حدودی این سند اجرا و در دولت یازدهم و دوازدهم کلاً این سند مهم متأسفانه رها 
شد و دولت وقت هیچ توجه ای به سند تحول بنیادین نداشته است.  نماینده عالی دولت در گیلان با اشاره به عوامل مؤثر در تربیت فرزندان و آینده سازان 
در کشور گفت: خانواده، مدرسه و دانشگاه سه عنصر تأثیرگذار در حوزه تربیت فرزندان این مرز و بوم است که دشمن برای هر سه عنصر برنامه دارد ولی 
تاکنون تلاش های صورت گرفته، موفق عمل نکرده است. عباسی کاهش فرزند آوری را یک تهدید برای نسل جدید و کودکان دانست و تصریح کرد: کاهش 
فرزندی آوری یک تهدید برای کشور بوده و جامعه را دچار مشکل می کند زیرا غالب پدران و مادران شاغل بوده و به ناچار فرزندان خود را برای نگهداری تا ظهر 
تحویل یک فرد ثالث دهند و این خود ممکن است برای دانش آموزان مشکل ساز شود. وی با تأکید بر نظارت بر چگونگی ورود معلمین در بدنه آموزش و پرورش 
بیان کرد: در مدارس معلمین پرورشی و دیگر دروس باید تمامی شیوه های آموزشی را در بر گرفته و کودکان را متناسب با مفاهیم دینی و انقلابی و مدل ایرانی 
اسلامی، آموزش دهند. نماینده عالی دولت در گیلان با تاکید جدی بر نقش مؤثر اولیا مربیان در مدارس کشور افزود: انجمن اولیا و مربیان بسیار مهم و تأثیر 

گذار است ولی اکنون در جامعه این امر افول پیدا کرده است؛ هر چند دولت سیزدهم اقدامات خوبی را در این خصوص انجام داده است.

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: در جریان بازدید مشترک رئیس سازمان بسیج 
سازندگی آذربایجان شرقی و مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید سهند، مقرر 
شد 72 واحد پروژه شهید تجلایی شهر جدید سهند تا اواخر خرداد ماه 
تکمیل و به متقاضیان تحویل داده شود.  مسئول سازمان بسیج سازندگی 
سپاه عاشورا در این بازدید با بیان این  که مقرر شد 72 واحد مسکونی 
از پروژه شهید تجلایی را تا پایان خرداد ماه به متقاضیان تحویل دهیم، 
اظهار کرد: تقاضا داریم متقاضیان نیز آورده های خود را به موقع تکمیل 
کنند تا بتوانیم در سریع ترین زمان ممکن پروژه را تحویل دهیم. سرهنگ 
پاسدار »جواد ملک لو« تاکید کرد: بسیج سازندگی استان به نمایندگی از قرارگاه 
امام حسن مجتبی)ع( و به همت گروه های جهادی به ویژه گروه جهادی شهید مهدی 
باکری و همچنین مشارکت شرکت عمران شهر جدید سهند، مصمم به تکمیل واحدهای پروژه شهید تجلایی با 

بهترین کیفیت است.  مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید سهند نیز در این بازدید شبانه با اشاره به پیشرفت 
فیزیکی خوب پروژه به ویژه در فاز جنوبی، اظهار کرد: پروژه شهید تجلایی ویژگی های متمایزی داشته و با یک 
پیلوت و 3 طبقه طراحی شده که همانند واحدهای شخصی ساز است. وی با بیان این که پروژه با استانداردها 
و کیفیت بالایی احداث می شود، ادامه داد: یکی از چالش های پیش  روی پروژه مربوط به عدم تناسب آورده 
متقاضیان با پیشرفت پروژه است که از متقاضیان خواهش داریم جهت تکمیل سریع واحدها، آورده های 
خود را به موقع واریز کنند. این مقام مسوول با اشاره به تمهیدات لحاظ شده جهت افتتاح 72 واحد تا پایان 
خرداد ماه، یادآور شد: فرآیند تحویل واحدها حسب واریزی متقاضیان انجام می شود و این واحدها نیز به 
متقاضیانی تحویل داده می شود که به موقع نسبت به تکمیل آورده های خود اقدام کرده و دارای برترین امتیاز 
در سامانه باشند. وی از احداث کاربری های عمومی و خدماتی همچون مدرسه، مسجد و واحدهای خدماتی 
تجاری سایت پروژه توسط سازمان بسیج سازندگی خبر داد و گفت: طراحی مسجد و مدرسه به اتمام رسیده و 
فازهای تجاری هم طراحی می شود تا همزمان با تحویل واحدها، کاربری های خدماتی نیز به بهره برداری برسند.

در شهر جدید سهند
۷2 واحد پروژه شهید تجلایی آماده بهره برداری می شود

شهرکرد محمود مولوی غلامعلی حیدری   استاندار چهارمحال و 
بختیاری در  نشست با خبرنگاران ضمن گرامیداشت یاد و خاطر 
شهدا انقلاب، دفاع مقدس، مدافع حرم، مدافع امنیت و به ویژه 
والامقام شخصیتی  این شهید  کرد:  اظهار  زاهدی،  سردار شهید 
از مظلومان و محرومان دفاع  شجاع و معنوی داشت و همواره 
می کرد.استاندار چهارمحال و بختیاری با اشاره به مهم ترین اقدامات 
سال گذشته در استان، افزود: سال گذشته سفر رئیس جمهور و 
هیأت دولت به استان انجام شد که برکات و مصوبات بسیار خوبی 
برای استان به همراه داشت.وی با بیان اینکه تشکیل قرارگاه پیشرفت 
و توسعه استان های زاگرس نشین یکی دیگر از اتفاقات مثبت سال 
گذشته بود، ادامه داد: در این راستا تاکنون پنج جلسه در تهران توسط 
معاون اول رئیس جمهور و وزیر نیرو تشکیل شده است همچنین 
سال گذشته اولین سالی بود که روز چهارمحال و بختیاری به صورت 
رسمی برگزار شد.حیدری عنوان کرد: سال گذشته شاهد برگزاری 

انتخابات باشکوه در کشور بودیم که چهارمحال و بختیاری  یک 
نیز از منظر حضور مردم در انتخابات و تأمین امنیت این رویداد 
بزرگ یکی از استان های پیشتاز در کشور بود.استاندار چهارمحال و 
بختیاری با اشاره به 20 فروردین ماه و روز فناوری هسته ای، اضافه 
کرد: این فناوری جزو افتخارات جمهوری اسلامی ایران است که در 
مسیر دستیابی به موفقیت در این زمینه نیز شهدای بسیاری تقدیم 
انقلاب اسلامی شده است.وی تصریح کرد: تکمیل پروژه های مهم 
به ویژه در بحث تأمین نیز یکی دیگر از اتفاقات مهمی بود که طی 
سال گذشته در چهارمحال و بختیاری شاهد بودیم، حل چالش های 
آبی استان پیگیری و جهاد آبرسانی به روستاها انجام شد و درنتیجه 
شاهد برطرف شدن بخش عمده ای از تنش آبی موجود در استان 
بودیم.حیدری خاطرنشان کرد: تصویب طرح جامع آب چهارمحال 
و بختیاری با حضور معاونان رئیس جمهور، رئیس سازمان برنامه و 
بودجه، رئیس سازمان محیط زیست و وزرای مربوطه مصوب شد 
که امید است در پیشبرد اهداف استان مؤثر واقع شود.استاندار 
چهارمحال و بختیاری بیان کرد: با وجود اینکه این استان کوهستانی 
است و از نظر تأمین زمین با مشکلاتی مواجه است اما درخصوص 
تأمین زمین موردنیاز نهضت ملی مسکن در کشور دارای رتبه 10 
هستیم همچنین استان در اجرای طرح جوانی جمعیت وضعیت 
مطلوبی دارد، نظارت بر بازار مسکن نیز به صورت مستمر درحال 
انجام است و پیش بینی می شود با پیشبرد طرح نهضت ملی مسکن 
شاهد اثرات مثبتی بر بازار مسکن نیز باشیم.وی با اشاره به اینکه 
برای توسعه زیرساخت های ورزشی و عمدتاً فرهنگی در چهارمحال 
و بختیاری بودجه درنظر گرفته می شود، افزود: این استان یکی 

از مناطق بکر گردشگری در کشور است تهران همین راستا طی 
س گذشته 80 مجوز گردشگری و بوم گردی صادر شد که می تواند 
موجب ایجاد اشتغال و توسعه زیرساخت های گردشگری در استان 
شود.حیدری با اشاره به اعتبارات سفر رئیس جمهور به چهارمحال 
و بختیاری، ادامه داد: اعتبارات قابل توجهی به شهرستان کوهرنگ 
و مناطق بازفت و صمصامی تخصیص داده شده است و اعتبار 
قابل توجهی در جاده ها، فاضلاب، مدارس، خانه های بهداشت و… 
در قالب سند توسعه کوهرنگ در نظر گرفته شده است.استاندار 
چهارمحال و بختیاری عنوان کرد: جذب اعتبارات سفر رئیس جمهور 
و هیأت دولت به استان به صورت مستمر انجام می شود همچنین 
پیگیری مصوبات این سفر، پیگیری ستاد استان های زاگرس نشین 
و تحقق شعار سال از اولویت های بعدی است که به صورت جدی 
درحال انجام است.وی اضافه کرد: یکی از راه های پیشرفت و توسعه 
چهارمحال و بختیاری وحدت و همدلی است که موضوعی بسیار 
راهبردی است، یکی از مواردی که باعث کند شدن عملکرد استان 
می شود پرداخت به حاشیه ها بوده است بنابراین تلاش می شود با 
وحدت، همدلی و برادری از تمامی ظرفیت استان استفاده شود.
حیدری تصریح کرد: بهره برداری از چاه های نفت در چهارمحال و 
بختیاری در دستور کار است و مذاکراتی نیز در این زمینه انجام شده 
که در آینده نیز موضوع پیگیری خواهد شد.استاندار چهارمحال و 
بختیاری یادآور شد: سیاست دولت همواره توزیع عادلانه اعتبارات 
و امکانات و توجه به مناطق کمتر برخوردار است برای مثال در 
است  استان  محروم  شهرستان های  از  یکی  که  اردل  شهرستان 

اعتبارات و پروژه های خوبی دیده شده است. 

ح جامع اب  چالش کمبود اب دراستان مرتفع شد باتصویب طر


